
Møteprotokoll 
for 

Levekårsutvalet 
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001/18: Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Innkalling og saksliste vert godkjent 

 
   
   
23.01.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Endring saksliste:  001, 002, 007, 004, 003, 005, 006, 008/18. 
Ellers ingen endringar. 
Innkalling og saksliste vert godkjent 
 
LE - 001/18  VEDTAK: 

Innkalling og saksliste er godkjent 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
002/18: Godkjenning av møteprotokoll 
 

Møteprotokollen vert godkjent 
   
   
23.01.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Møteprotokoll  frå møte -14.12.2017 vert godkjent, samrøystes. 
 
LE - 002/18  VEDTAK: 

Møteprotokollen frå møte -14.12.2017  er godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
003/18: Symjeopplæring i grunnskulen i Lindås 
 



Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

1. Lindås kommune held fram med kartlegging av elevane sine symjeferdigheiter etter 
4.trinn. 

2. Levekårsutvalet får ei orientering om status etter kartlegginga som er gjort skuleåret 
2017/18 hausten 2018. Orienteringa skal også synleggjere korleis skulen følgjer opp elevar 
på 5.-10. trinn som ikkje har tilfredsstillande ferdigheiter i symjing, samt tiltak som er sett 
i verk for å sikre eit meir likeverdig symjetilbod i kommunen. 

 

   
   
22.01.2018 UNGDOMSRÅDET 

Orientering til saka ved kommunalsjef - Kristin Moe. 
 
Ungdomsrådet opplever det som uheldig at mengd timar med symjeopplæringa varierer så stort 
mellom dei ulike skulane i kommunen. Der t.d. Ostereidet barneskule tilbyr symjing kvar veke for 1.-
4. klasse, er det berre 4. klasse på Lindås barneskule som får tilbod.  
Ungdomsrådet kunne tenkja seg å sjå resultata av kartleggingane i spesielt 4. trinn. Er det t.d. ein 
samanheng mellom mengd timar med symjeopplæring og elevanes kompetanse i symjing?  
Ungdomsrådet er samd i å prioritera undervising til dei yngste elevane først. Ungdomsrådet meiner 
samstundes at alle elevar må få tilbod om det same mengda timar med symjeopplæring . 
Ungdomsrådet meiner difor at så lenge du er elev i Lindås kommune, så skal du få det same tilbodet 
uansett kva for ein del av kommunen du bur i.  
For ungdomsrådet er det opplagte beste tiltaket for å nå ein slik målsetting å gjera noko med tilgjenget 
til symjebasseng. Altså å investera i nytt/nye symjebasseng som sikrar betre tilgjenge for alle.  
Som eit alternativt tiltak bør Lindås kommune innføra ein ordning som ein finn i t.d. Radøy kommune, 
der elevane ved Sæbø skule har utvida skuledag dei dagane dei har symjing, for å sikra at ikkje 
undervisningstid går tapt i transporttid. Slik at ein på den måten sikrar lik symjeopplæring til alle. 
 
Framlegg frå Ungdomsrådet: 
Ungdomsrådet meiner at alle elevar i Lindås kommune skal få tilbod om like mange timar med 
symjeopplæring, uavhengig av om dei bor her eller der.  
Undervisningstid som går tapt på grunn av transporttid, bør kompenserast med ein utviding av 
skuledagen dei aktuelle dagane. Kompetanse i symjing er viktig i ein kystkommune som Lindås! 
 
Framlegget vart vedteke med 7 røyster mot 1 røyst (Thomas Vågenes). 
 
 
 
LUR - 005/18  UTTALE: 

Ungdomsrådet meiner at alle elevar i Lindås kommune skal få tilbod om like mange timar med 
symjeopplæring, uavhengig av om dei bor her eller der.  
Undervisningstid som går tapt på grunn av transporttid, bør kompenserast med ein utviding av 
skuledagen dei aktuelle dagane. Kompetanse i symjing er viktig i ein kystkommune som Lindås! 
 
 
 
23.01.2018 LEVEKÅRSUTVALET 



Orientering til saka v/Kristin Moe-kommunalsjef 
Tilleggspunkt til rådmannen sitt framlegg: 

· Levekårsutvalet ber rådmannen greie ut om lag/orginisasjoner kan gjennomføre 
symjeundervisning/kurs i kommunen sine basseng. 

Rådmannen sitt framlegg med tilleggspunkt vart samrøystes vedteke. 
 
LE - 003/18  VEDTAK: 

 

1. Lindås kommune held fram med kartlegging av elevane sine symjeferdigheiter etter 4.trinn. 
2. Levekårsutvalet får ei orientering om status etter kartlegginga som er gjort skuleåret 2017/18 

hausten 2018. Orienteringa skal også synleggjere korleis skulen følgjer opp elevar på 5.-10. 
trinn som ikkje har tilfredsstillande ferdigheiter i symjing, samt tiltak som er sett i verk for å 
sikre eit meir likeverdig symjetilbod i kommunen. 

3. Levekårsutvalet ber rådmannen greie ut om lag/orginisasjoner kan gjennomføre 
symjeundervisning/kurs i kommunen sine basseng. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
004/18: Byggeprogram omsorgsbustad pluss - bufellesskap 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Rådmannen tilrår at byggeprogram for nytt bufellesskap for menneske med utviklingshemming vert 
vedteke. 

………………………… 

 

   
   
23.01.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Merknad:  Det er Levekårsutvalet som tilrår byggeprogrammet - ikkje rådmannen. 
Rådmannen sitt framlegg med merknad vart samrøystes vedteke. 
 
LE - 004/18  UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet -23.01.2018: 
Levekårsutvalet tilrår at byggeprogram for nytt bufellesskap for menneske med utviklingshemming 
vert vedteke. 

 

 
 



--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
005/18: Skisseprosjekt ny Alversund skule og fleirbrukshall 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

1. Formannskapet godkjenner skisseprosjektet slik det ligg føre. 

 

   
   
23.01.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Therese Urdahl Braseth-einingsleiar Eigedom 
Vedlegget som ligg ved saka er feil, og rett vedlegg vart ettersendt utvalet. 
 
Tilleggsframlegg frå Laila Bjørge-Sp: 
Det må snarast greiast ut ei sak om etterbruk av eksisterande skule- og uteområde ved Alversund 
skule. 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
Tilleggsframlegg frå Leidulv Brunborg-Ap: 
Ein skal vurdera å planera arealet for 11-bana i byggjeperioden. 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
Rådmannen sitt framlegg med tillegg vart samrøystes vedteke.  
 
LE - 005/18  UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet -23.01.2018: 
1. Formannskapet godkjenner skisseprosjektet slik det ligg føre, med tillegg: 

· Det må snarast greiast ut ei sak om etterbruk av eksisterande skule- og uteområde 
ved Alversund skule. 

· Ein skal vurdera å planera arealet for 11-bana i byggjeperioden. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
006/18: Kommunedelplan for helse, sosial og omsorg 2017 - 2027 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunedelplan for helse, sosial og omsorg 2017 -2027 blir vedtatt slik den ligg føre.  
 

   
   
22.01.2018 UNGDOMSRÅDET 



Ungdomsrådet er nøgde med at dei våren 2017 vart inkludert i referansegruppa knytt til planprosessen. 
Ungdomsrådet opplever difor at behovet deira for medverknad har vore ivaretatt.  
Ungdomsrådet hadde ein relativt stor utskifting av medlemmar sommaren 2017, samstundes vart 
sekretærfunksjonen overført frå Eileen Feste til Robert Lorang Hansen ved kultureininga. 
Ungdomsrådet skulle ynskje at framlegg til kommuneplan vart presentert for ungdomsrådet i 
november 2017, i samband med høyringsperioden. Då ville det vore akutelt for ungdomsrådet å gå litt 
djupare inn i planen.  
Ungdomsrådet har difor ingen uttale til sjølve kommundelplanen, men berre ei uttale til sjølve 
planprosessen.  
Ungdomsrådet og sekretær for ungdomsrådet har no innarbeidd nye rutinar som sannsynleggjer at 
ungdomsrådet i framtida i større grad vil vera på rett på plass til rett tid. 
 
LUR - 003/18  UTTALE: 

Ingen merknader.  
 
23.01.2018 ELDRERÅDET 

Kommunalsjef leni Dale orienterte i saka. 
Viser til tidlegare innspel til planen.  
Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
Samrøystes vedteke. 
 
ER - 003/18  UTTALE: 

Kommunalsjef leni Dale orienterte i saka. 
Viser til tidlegare innspel til planen.  
Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
 
 
23.01.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Leni Dale-kommunalsjef Helse og omsorg 
Fellesframlegg: 
Rådmannen sitt framlegg med dei rettingar som kom fram i møte vart samrøystes vedteke. 
 
 
LE - 006/18  INNSTILLING: 

Innstilling i Levekårsutvalet -23.01.2018: 
Kommunedelplan for helse, sosial og omsorg 2017 -2027 blir vedtatt slik den ligg føre, med dei 
rettingar som kom fram i møte.  
 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
007/18: Rullering av kommunal planstrategi 2016 - 2019 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Kommunestyret rullerer kommunal planstrategi 2016 – 2019 slik det går fram i saka. 



 

   
   
23.01.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Hogne Haugsdal-assisterande rådmann 
 
Tilleggsframlegg frå Olav Magnus Steinsland-H: 
Områdeplan Lindås, tillegg under kommentarer. 
"Ny områdeplan blir prioritert i Alver kommune" 
 
Rådmannen sitt framlegg med tillegg vart samrøystes vedteke. 
 
LE - 007/18  UTTALE: 

Uttale i Levekårsutvalet -23.01.2018: 
Kommunestyret rullerer kommunal planstrategi 2016 – 2019 slik det går fram i saka med tillegg:    
 

· "Ny områdeplan blir prioritert i Alver kommune" 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
008/18: Melding / orientering til Levekårsutvalet - 23.01.2018 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Meldinga vert teke til orientering. 

 

   
   
23.01.2018 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering i møtet: 
· Tilsynsrapport for Knarvik ungdomsskule v/Kristin Moe-kommunalsjef 

 
.Meldinga vert teke til orientering, samrøystes. 
 
LE - 008/18  VEDTAK: 

Meldinga vert teke til orientering. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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